
 

Αθήνα, 25 Ιανουαρίου 2021 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την κα. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

Θέμα: «Ανέγερση νέου σύγχρονου κτιρίου για τη στέγαση του Μουσικού Σχολείου 
Γιαννιτσών» 

Το Μουσικό Σχολείο Γιαννιτσών (Γυμνάσιο και Λύκειο) είναι το μοναδικό μουσικό σχολείο στην  
Περιφερειακή Ενότητα Πέλλας που ενώ έχει σημαντική συμβολή στην προαγωγή της μουσικής 
παιδείας στην Δευτεροβάθμια Εκπαίδευση, από την ίδρυση του το 1996  έως και σήμερα, ήτοι για 
24 συνεχή χρόνια, συνεχίζει να στεγάζεται εξ ολοκλήρου σε λυόμενες κατασκευές με πάνελ 
αλουμινίου.  

Οι υπάρχουσες εγκαταστάσεις είναι παντελώς ακατάλληλες για τη στέγαση των αναγκών διότι είναι 
ενεργοβόρες, οι πολύ μικρές αίθουσες διδασκαλίας, που δεν επαρκούν  επ' ουδενί καθώς το 
σχολείο αναγκαστικά «δανείζεται» αίθουσες από το 2ο Γυμνάσιο, στερούνται εξ ολοκλήρου 
θερμομόνωσης και ηχομόνωσης, θερμαίνονται αποκλειστικά με κλιματιστικά, δεν υπάρχει αίθουσα 
εκδηλώσεων και απουσιάζει εντελώς ο χώρος εστίασης που προβλέπεται υποχρεωτικά για τα 
Μουσικά Σχολεία. 

Λαμβάνοντας υπόψη το γεγονός ότι σήμερα φοιτούν 150 μαθητές και εκτιμάται ότι την επόμενη 
σχολική χρονιά θα φοιτούν ακόμη περισσότεροι, καθίσταται αναγκαία η ανέγερση νέου, σύγχρονου 
κτιρίου, που θα καλύπτει όλες τις ανάγκες τους, στο γειτονικό  οικόπεδο, δηλαδή δίπλα στις ήδη 
υπάρχουσες υποτιθέμενες «κτιριακές» υποδομές του Μουσικού Σχολείου, υπό  την προϋπόθεση 
ότι ο Δήμος Πέλλας θα είχε ολοκληρώσει τη μελέτη του ρυμοτομικού σχεδίου και θα έχουν γίνει οι 
σχετικές εγκρίσεις, γεγονός που δεν είχε συμβεί μέχρι τον Ιούλιο του 2019. 

Τον Δεκέμβριο του 2019 ανακοινώθηκε από το Δήμο Πέλλας ότι εγκρίθηκε από το Υπουργείο 
Παιδείας το κτιριολογικό πρόγραμμα για το Μουσικό Σχολείο και τον Μάιο του 2020 ο Δήμος 
ανακοίνωσε ότι «το έργο επρόκειτο να δρομολογηθεί προς κατασκευή από τον περασμένο Ιούνιο, 
ενώ σύμφωνα με τους υπολογισμούς των αρμοδίων την Άνοιξη του 2021 αναμένεται να 
υποβληθούν οι δεσμευτικές προσφορές για την προκήρυξη. Εν συνεχεία από το επόμενο 
καλοκαίρι θα αναδειχθεί ανάδοχος και το φθινόπωρο του 2021 θα υπογραφούν οι συμβάσεις, με 
στόχο την κατασκευή της σχολικής μονάδας να αρχίσει στις αρχές του 2022».  

Για τους παραπάνω λόγους και επειδή κρίνεται σκόπιμη και αναγκαία η άμεση ανέγερση του νέου 
κτιρίου για την στέγαση του Μουσικού Σχολείου Γιαννιτσών 

Ερωτάται η κα. Υπουργός: 

1) Σε ποια φάση βρίσκεται το χρονοδιάγραμμα υλοποίησης του έργου της ανέγερσης του 
νέου κτιρίου για τη στέγαση του Μουσικού Σχολείου Γιαννιτσών;  

2) Σε ποιο χρηματοδοτικό πρόγραμμα (ΣΔΙΤ, ΕΣΠΑ κ.λπ.) έχει ενταχθεί η ανέγερσή του; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

Τζάκρη Θεοδώρα 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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